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Zápis zo zasadnutia č. 3/2025 
Komisie vrcholového športu plávania 

konaného dňa 24.2.2025 dištančne  
 začiatok o 20:00 hod. 
ukončenie 22:00 hod. 

 

Prítomní členovia KVŠ:     
Predsedajúci: p. Klobučník 
členovia: p. Moravcová Valko, p. Mikoláš, p. Halas, p. Viola, p. Procházka, p. Hadidom 
Ospravedlnení: p. Vachan,  p. Skála,  
Pozvaní hostia: p. Šulek, p. Gális (nezúčastnil sa) 

Bod  č. 1 - Otvorenie, schválenie programu 
 
Návrh programu zasadnutia: 

1. Otvorenie 
2. Zabezpečenie MEJ + ME-U23 (požiadavky RT) 
3. Štatút KVŠ 
4. Rôzne 

 
 

Bod  č. 2 - Zabezpečenie MEJ + ME-U23 (požiadavky RT) 

Predseda KVŠ T.K. odprezentoval ostatným členom vypracované požiadavky pre RD 
na vrcholných podujatiach MEJ + ME-U23 v Šamoríne. (Odkomunikované aj na 
predchádzajúcom zasadnutí). Členovia KVŠ sa zhodli, že by bolo vhodné zistiť kvóty 
pre RT pri zabezpečení akreditácií pre trénerov reprezentantov. T.K. poznamenal, že 
by bolo vhodné pomôcť zabezpečiť ubytovanie pre trénerov reprezentantov, ktorí sa 
nezmestili do nominácie, no budú mať akreditáciu na podujatie. I.Š. doplnil, že tréneri 
ktorí sa nezmestia do nominácie, budú mať ponúknuté alternatívy ubytovania. M.M. 
sa dopytovala ohľadom dostupnosti a cien lístkov na podujatie. I.Š. doplnil informoval 
členov, že ceny lístkov budú čoskoro zverejnené. Taktiež informoval o zvýhodnených 
lístkoch pre rodičov reprezentantov. T.K. poznamenal, že by bolo vhodné mať 
zabezpečenú extra miestnosť (kľudovú zónu) pre RD a RT. M.M doplnila finančnú 
náročnosť krytia uvedenej požiadavky a skôr by sa priklonila k variantu zabezpečenia 
extra izby pre potreby RT (fyzio) a RD (snack, pitný režim…). M.M. sa dopytovala o 
možnosti zabezpečenia sponzoringu (mimo organizačného výboru) pre RD (proteínové 
tyčinky, minerály, opaľovacie krémy…). I.Š. doplnil, že sa pokúsi osloviť 
potencionálnych sponzorov.  
 
Záver: Prítomní členovia KVŠ sa jednohlasne zhodli s uvedenými požiadavkami  
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Požiadavky: 

 

- Akreditácia zabezpečená pre všetkých trénerov zúčastnených reprezentantov 
(zistiť kvóty tímu + počet trénerov/reprezentant) 

- Ponúknuť trénerom, ktorí sa nezmestili do nominácie alternatívu ubytovania 
v okolí Šamorína (poprípade aj finančne pokryť ubytovacie náklady – 
sponzoring) - nájsť spôsob financovania a zabezpečenia 

- Vymedzený priestor  na stravovanie pre výpravu SR 
- Ponúknuť rodinným príslušníkom reprezentantov zvýhodnené lístky 
- Zaistiť možnosť kvalitných videozáznamov (princíp MEJ Vilnius 2024) 
- Kludová zóna – miestnosť v priestoroch X-Bionics (ovocie, snacks, pitný režim, 

káva, žinenky, „tulivaky“...)  
- Vlastný priestor – stan (podľa počtu nominovaných reprezentantov) 
- V stane vymedzenom pre RD zabezpečiť dostatočný priestor, žinenky, stoličky 

ochladzovací bazén, ochladzovacie ventilátory, pitný režim, LIVE TV s 
prenosom 

- Ubytovať RD (nebývať v zadnom pavilóne) Preferencie: Shark / Wallaby 
(prízemie/1.poschodie) 

 
 

Bod  č. 3 - Štatút KVŠ 
 
Predseda KVŠ odprezentoval vzorový dokument Štatútu KVŠ.T.K taktiež dodal, že 
vzhľadom k celkom veľkému počtu úloh v rámci KVŠ pracujú všetci členovia KVŠ bez 
nároku na odmenu. K.P. doplnil, že túto činnosť je nereálne vykonávať bez nároku na 
odmenu. M.M. poukázala, že KVŠ by mala skôr “kontrolovať” a odporúčať, oponovať. 
I.Š. navrhol, že bude nápomocný pri tvorbe štatútu KVŠ. T.K. poukázal aj na 
problematiku odmeňovania členov RT na reprezentačných  akciách.  
 
Záver: Prezident SPF I.Š. dodá vypracovaný štatút KVŠ členom k nahliadnutiu a 
pripomienkovaniu 
 

 

 

 

Bod  č. 4 - Rôzne  

- Licenčný systém pre trénerov 
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Predseda KVŠ sa informoval od ostatných členov o licenčnom systéme ktorý sa 
používal pred prijatím zákona o športe. I.Š. informoval členov, že SPF má možnosť 
dopracovať si “vlastný systém” do trénerskej triedy č. 3 a taktiež má SPF možnosť 
nastaviť interné podmienky v tr. triede č. 4 a 5. Členovia KVŠ diskutovali o možnosti 
zlepšenia, poprípade vytvorenia obdobného licenčného systému ako bol v minulosti.  

Záver: Zabezpečiť materiály minulého licenčného systému a taktiež už rozpracovaného 
licenčného systému z roku 2019 

- Nominačné kritériá PUŠ 

Členovia KVŠ diskutovali o už prebiehajúcom projekte úpravy nominačných kritérií 
pre PUŠ 

Záver: Vytvoriť zdieľaný dokument určený na pripomienkovanie návrhu zmeny 
nominačných kritérií   
 


